

## *JIF WORLD COMPETITIONS JAPAN 2021*

---

### **CANCELLATION OF THE EVENT**

**Page 2 in ENGLISH**

\*\*\*

### **ANNULLATION DE L'EVENEMENT**

**Page 3 en FRANCAIS**



\*\*\*



OFFICIAL SPONSOR  
AND TECHNICAL SUPPLIER



[www.3bble.com](http://www.3bble.com)

## CANCELLATION OF THE EVENT

Rome, Italy, November 15<sup>th</sup>, 2020

### Official Statement of the Jorkyball International Federation

#### Part 1 - Cancellation's Info

Due to coronavirus pandemic, the Event *JIF World Competitions Japan 2021* is **officially cancelled**.

The pandemic in progress does not allow us to organize our International Competitions in time for June 2021. Safety is the priority for athletes, referees, International and Local Staff, spectators; and at this moment, and for several months yet, there is no certainty of being able to play this Event in serenity.

With great regret, therefore, the *Jorkyball International Federation* and the *Jorkyball Japan Federation - Local Organizer*, unfortunately, have to renounce a dreamed and desired Event.

At the same time, if in January-February 2021 the world situation of the pandemic were to improve and an efficient vaccine arrived for everyone with safety by the summer, a possible window for an International Jorkyball Event would open in autumn 2021. But these considerations depend from the evolution of the pandemic and therefore absolutely unpredictable.

#### Part 2 - Information for players already subscribed to the Event

1. **The whole amount (100%) of the:**
  - a) *Sports Participation Pack* (paid to JIF – for the Sports participation), including extra 0,5 Pack for Teams playing with only 2 players
  - b) *Registration of Club to Competitions* (paid to JIF – for the participation of the Jorkyball Club) **will be valid for the next JIF International Competitions (2022 or Fall 2021)**
2. **The whole amount (100%) of the:**
  - b) *Hosting Service Pack Japan 2021* (paid to Japan Committee – for the whole services of the Hosting Complex) **will be refunded 100% (excluding bank commissions)**  
**Please send us all relevant data of your Bank Account including BIC/SWIFT for Int.l transfers**
3. **For players willing to cancel their participation for 2022 (or Fall 2021):**
  - a) **up to 31/12/2020**, they will receive the following refund:
    - 65% of the Sports Participation Pack
    - 100% of the extra 0,5 Pack for Teams playing with only 2 players
    - 100% of the Registration of Club to Competitions (*if the whole Team renounce*)
  - b) **from 01/01/2021 to 30/04/2021**, they will receive the following refund:
    - 45% of the Sports Participation Pack
    - 100% of the extra 0,5 Pack for Teams playing with only 2 players
    - 100% of the Registration of Club to Competitions (*if the whole Team renounce*)
  - c) **from 01/05/2021 on**, no refunds expected.

**One bank transfer for each Team/Delegation (and not individually for bank commissions' reasons).**

Best regards,

**Alessio Di Maio**

President, *Jorkyball International Federation*

Skype ID, Jorkyball International Federation – Facebook, jifofficialpage - E-mail, [info@jorkyball.org](mailto:info@jorkyball.org)



OFFICIAL SPONSOR  
AND TECHNICAL SUPPLIER



[www.3bble.com](http://www.3bble.com)

## ANNULLATION DE L'ÉVÉNEMENT

Rome, Italie, le 15 Novembre 2020

### Communiqué de Presse de la Jorkyball International Federation

#### Partie 1 – Information sur l'Annulation

En raison de la pandémie Covid19, l'événement *JIF World Competitions Japan 2021* est **officiellement annulé**.

La pandémie en cours ne nous permet pas d'organiser nos Compétitions Internationales à temps pour Juin 2021. La priorité est la sécurité des athlètes, des arbitres, du Staff international et local, des spectateurs; et en ce moment, et depuis plusieurs mois encore, il n'y a aucune certitude de pouvoir jouer cet événement en toute sérénité. C'est donc avec grand regret que la *Fédération internationale de Jorkyball* et la *Fédération japonaise de Jorkyball - Organisateur local*, doivent malheureusement renoncer à un événement rêvé et désiré.

Dans le même temps, si en janvier-février 2021 la situation mondiale de la pandémie devait s'améliorer et qu'un vaccin efficace arrivait pour tous en toute sécurité d'ici l'été, une fenêtre possible pour un événement international de Jorkyball s'ouvrirait à l'automne 2021. Mais ces considérations dépendent de l'évolution de la pandémie et donc absolument imprévisible.

#### Partie 2 - Informations pour les joueurs déjà inscrits à l'Événement

##### 1. Le montant total (100%) des:

- Pack Participation sportive* (payé à JIF - pour la participation sportive), comprenant le pack 0,5 supplémentaire pour les équipes jouant avec seulement 2 joueurs
- Inscription du club aux compétitions* (payé à JIF - pour la participation du Jorkyball Club) déjà payé sera valable pour les Compétitions Internationales JIF 2022 (ou Automne 2021)

##### 2. Le montant total (100%) du:

- Pack Prestations d'Accueil Japan 2021* (payé au Comité Local Japonais pour l'ensemble des services du Complexe d'hébergement) sera remboursé à 100% (hors commissions bancaires) Veuillez nous envoyer toutes les données pertinentes de votre compte bancaire, y compris BIC / SWIFT pour les virements internationaux

##### 3. Pour les joueurs souhaitant d'annuler leur participation pour le 2022 (ou Automne 2021):

- jusqu'au 31/12/2020, ils recevront le remboursement suivant:
  - 65% du Pack Participation Sportive
  - 100% du pack supplémentaire 0,5 pour les équipes jouant avec seulement 2 joueurs
  - 100% de l'Inscription du Club aux Compétitions (si toute l'Équipe renonce)
- du 01/01/2021 au 30/04/2021, ils recevront le remboursement suivant:
  - 45% du Pack Participation Sportive
  - 100% du pack supplémentaire 0,5 pour les équipes jouant avec seulement 2 joueurs
  - 100% de l'Inscription du Club aux Compétitions (si toute l'Équipe renonce)
- à partir du 01/05/2021, aucun remboursement prévu.

Un virement bancaire pour chaque équipe/délégation (et non individuels, en raison de commissions bancaires).

Sportivement,

**Alessio Di Maio**

President, *Jorkyball International Federation*

Skype ID, Jorkyball International Federation – Facebook, jifofficialpage - E-mail, [info@jorkyball.org](mailto:info@jorkyball.org)